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Republika e Kosoves
Republika Kosova - Republic of Kosova

Komuna e Novoberdes
Opstina Novo Brdo - Municipality of Novo Brdo

KUVENDI KOMUNAL-SKUPSTINA OPSTINE- MUNICIPAL ASSEMBLY

Clanu Komiteta za Politiku i Finansiju
G-din/g-dj _

Na osnovu odredaba clana 52 Zakona za Lokalnu Samoupravu i prema
odredbama clana 41 Statuta Skupstine Opstine Novo Brdo:

SAZIVAM

Drugu sednicu Komiteta za Politiku i Financije koja ce se odrzati 16.02.2021
(Utorak) sa pocetkom u 10:00 h.

Dnevni red

1. Usvajanje zapisnika sa prosle sednice KPF-a;
2. Izvesta o steti uzrokovane od Poplave tokom januara 2021g;
3. Aktivnosti oko borbe protiv pandemije Covid 19-t;
4. Izvestaj od NVO-ja, koja su dobila financiska sredstva za pomoc gradjanima

vezano za pandemiju Covid 19-t;
5. Izvestaj komisije za nalaze Spolnjasnje Revizije za 2019g;
6. Godisnji izvestaj o radu Gradonacelnika za 2020g.
7. Razmatranje uredbe o upravljanju nefinansijskom imovinom;
8. Razno.

Sednica ce se odrzati u prostorijama S.O.-a Novo Brdo.

Dana:08.02.2021
U: Novo Brdo

Predsedavajuci Skupstine
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Republika e Kosoves
Republika Kosova - Republic of Kosova

Komuna e Novoberdes
Opstina Novo Brdo-Municipality of Novo Brdo

KUVENDI KOMUNAL-SKUPSTINA OPSTINE-MUNICIPAL ASSEMBLY

ZAPISNIK

Od prvog sastanka odbora za politiku i financije, odrzanog 22.01.2021, sa pocetkom 10:00. Sati na
sastanku su prisustvovali : predsedavajuceg skupstine Nebojsa Arsic,clanovi KPF-a: Mirjana Simijonovic,
Milica Jovanovic, Xejlane Behluli, Selatin Nuhiu,Direktor Administracije Driton Abdyli i predsedavajuci
OEBS-a.

Predsedavajuci nakon pozdrava prisutnih rekao: Pre nego sto zapocinjemo sa dnevnim redom,treba
napomenuti da su prisutni kvorum svi clanovi KPF-a nakon cega otvorim sastanak sa ovim:

Dnevni red
1. Usvajanje zapisnika sa prethodnog sastanka KPF-a;
2. lzvestaj predsedavajuceg o radu skupstine za kalendarsku 2020. godinu ;
3. Informacije iz direkcije za obrazovanje za kraj prvog semestra;
4. Predlaganje rasporeda sastanaka KPF-a za 2021.godinu;
5. Predlaganje rasporeda sastanaka SO za 2020.godinu;
6. Drugaciji.

Predsedavajuci rekao:Dali imate neki predlog iii se slazete sa ovim dnevni red?.
Driton Abdyli Direktor Administracije nakon pozdrava prisutni rekao: zahtevam da ovaj moj predlog stavite
na dnevni red, ova tacka je dva puta ranije bila ali nije izglasana ,ponovo trazim da se stavi na dnevni red i da
skupstini uputi predlog za prodaju neiskoriscenih vozila obezvredjenih opstina na javnoj ankand.
Kako je stavio na nije imao druge predloge predsedavajuci stavio na glasanje dnevni red za ovu tacku
predlozeno od Direktor Administracije
Dnevni red jednoglasno odobravaju prisutni clanovi KPF-a sa ovim predlozenom dodatnom tackom;
1.Promocija odluke o prodaji starih i amortizovanih vozila opstine NovoBrdo;
Prva tacka :Usvajanje zapisnika sa prethodnog sastanka KPF-a;
Predsedavajuci otvorio diskusiju po ovim tackom.
Kako nije imao Primedbi ,zapisnik su jednoglasno od clanovi KPF-a.
Druga tacka:Izvestaj predsedavajuceg o radu skupstine za kalendarsku 2020.godinu;
Predsedavajuci rekao: sa materijalom ste dobili izvestaj o radu skupstine o 2020,godinu ,znate da smo prosle
godine imali konkretnije zbog pandemije covid-19 mi kao skupstina radili smo o tezim okolnostima i u mesecima
kada je bio pandemije,nismo ni odrzali sastanak ali tada smo imali dva vanredna sastanaka ,tacnije izvestaj cu
predstaviti na sastanku skupstine svim clanovima,ako imate bilo kakvih pitanja iii predloga izvolite hvala,nakon
nije imao diskusije ovoj tacki se jednoglasno odobrava odlazak u skupstini.
Treca tacka:Informacije iz direkcije za obrazovanje za kraj prvog semestra;
Predsedavajuceg rekao: taj izvestaj nismo ga dobili ni u pisanoj formi i nema ko da izvestava iz direkcije za
obrazovanje ,nemamo o cemu da razgovaramo ili posaljemo u skupstinu.
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Selatin Nuhiu nakon pozdrava prisutnih rekao: mislim da je vise nego ikad ovde potrebno imati direkciju za
obrazovanje ,jer su skole u nasoj opstini,ali takodje i u svim opstinama imali teskoce,bilo je nastavnika i
ucenika sa covidom trebali biti ozbiljni sa nasim zahtevom da dodjeju sa izvestajom kako bismo bili
obavesteni o tome sto se dogodilo ,dodelji smo dodatni budjet ,ali oni su kao i uvek neodgovorni ,mozemo
glasati da ga posaljemo skupstini ,ali ako izvestaj ne dodje i niko ne dodje mi smo neozbiljni.
Xejlane Behluli nakon pozdrava prisutnih rekao:mislim zato sto je samo informacija da se glasa da se ide na
skupstini.
Milica Jovanovic rekao: ja se slazem zato sto kad su trebali da doneseju neki izvestaj mi smo glasali da se ide
u skupstinu ali vidi se da nisu ozbiljni ,druga stvar je da sam sluzbenik obecavao da u januar danose izvestaj.
Selatin Nuhiu rekao:ja mislim za ovaj izvestaj da dodje direkcija za obrazovanje i za sve sastanke izvestava
zajedno za stabom za vanredne situacije .
Milica Jovanovic rekao: Ako planiraju da dodju u skupstinu ,prilozite izvestaj o radu uz ovaj izvestaj .
Predsedavajuci rekao: ovo ne mora da ideti u skupstinu,ali ako direkcija za obrazovanje u medjuvremenu
donese izvestaj ,postavicemo ga kao dadatni predlog na dnevni red i poslacemo vas materijal.
Cetvrta tacka: Predlaganje rasporeda sastanaka KPFa za 2021,godinu;
Predsedavajuci rekao: sa materijalom uzeli ste raspored za odrzanje sastanake i videli ste ste i sada imate
priliku da ga vidite,ako imate neki predlog/ promenu izvolite.
Predsedavajuci OEBS-a Edmond Hyseni nakon pozdrava prisutnih rekao: pored rasporeda dobro je
pripremiti plan rada Skupstine Opstine koji ukljucuje tacke za svaki mesec kao sto su januar ,februar i tako
dalje ,dobro je imati ovog plana jer je mogucnost zatraziti od centralonog nivoa .
Xejlane Behluli rekao: ja se odnosim na ove datum ,jer smo vec napravili plan za celu godinu,ali skupstina je
raspustena u septembru ,tako da bude do septembra planiranje.
Selatin Nuhiu rekao: slazem se potpuno za predsedavajuceg OEBS-a ali ovaj predlog bi trebao da bude 2-3
godine ranije ,znamo da su financijski izvestaj obavezno doci prvog trimesecni,izvestaj sest mesecni,godisnji
izvestaj financijski,izvestaj revizora,kao i obavezujuce tacke predsednika Opstine ,kao sto je polugodisnji
izvestaj ,ali ove tacke nisu dosle do nas u skupstini i ne znam dali ste pokrenuli ove pitanja.
Edmond Hyseni rekao: ja samo sam vas rekao da pravite plan rada i obavestiti izvrsnu vlast kada postoje
tacke u skupstinu .postoji mnogo radionica koje je OEBS organizovao za sve pomenute ,ali ucesce vase
opstine je bilo vrlo malo ,u radionicima koje je organizovala Opstina ,osim sto ste ucili od OEBS-a ucite i od
kolega iz drugih Opstina.
Xejlane Behluli rekao;dali osoblje opstine ili clanovi skupstine nisu ucestvovali u obukama?.
Edmond Hyseni rekao :opstinsko osoblje.
Mirjana Simijonivic rekao: slazem se za ono sto je rekao Edmond da ste ih pozvali na radionicu u koju ne
dolaze jer misle da najbolje rade posao.
Kryesusi rekao: slazem sa Edmondom,mi cemo raditi svoj posao dok izvrsno vece mora da odluci da li ce
saradjivati sa skupstinom ili ne.
Dok nije imao druge predloge odobrava se raspored stastanak KPF-a .
Peta tacka: Predlaganje rasporeda sastanaka SO za 2020,godinu;
Predsedavajuci rekao: uzeli ste materijal i rasporeda sastanaka skupstine,sastanci ce se obicno odrzati u 10:00,
nema sastanaka petkom i vikendom ,ako imate bilo kakve predloge.
Kako nije imao diskusije odobrava se jednoglasno ova tacka da ide u skupstini.
Predsedavajuci rekao: slazem se da napravimo plan rada ,pa cemo se sastati sledece nedelje da napravimo plan
rada.
Predsedavajuci rekao: dali se slazite da odobrenje plana rada skupstine treba da bude na dnevnom redom
skupstine.
jednoglasno se odobrava da se ovaj predlog uvrsti u dnevni red.
Sesta tacka:Proglasenje odluke o prodajih starih i amortizovanih vozila opstine NovoBrdo;
Za ovu stvar dao je rec Dritona Abdyli.
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Driton Abdyli rekao: predlazem da se po ovom pitanju donese odluka ako se ovde izglasa i ode u skupstinu,takodje
mozete formirate odbor skupstine,ovaj predlog ste imali i ranije da prodate vozila putem ankandske kuce ,ti
automobili nisu duze potrebno nekome.
Predsedavajuci otvorio diskusiju po ovom tacku.
Xejlane Behluli rekao: imam pitanje ,ako se ta vozila prodaje jel ce se uloziti na drugim vozila ili kako ce se njima
upravljati?za ovu tacku se vezi zato sto sam uradio zahtev direkciji financije ,odnosno odeljenu za porez na
imovinu ,jer je u selu pasjak izgradjeno mnogo novih kuca i ne izadjeju skora dve godine da registriraju mada to je
u interesu opstine jer su oni poreski obaveznici nase Opstine a ovih sluzbenici obrazlozili da nemamo vozila za
izlazak i za registraciju ,videli smo koliko se ulaze,grade se vile ,ali ako te vile ne budu registrovane,nece se
povecati ni priohodi za Opstinu,ja sam za podrsku.
Mirjana Simijonovic rekao: ovo je treci put da direktor predlaze ovo pitanje.ako odobrimo da imamo puno vozila na
celoj teritoriji opstine koja su preostala za prodaju i ako se ta vozila prodaju,trazio sam od vas da kupite bolji
automobil za gradonacelnika ,kao sto je sve vreme na terenu i postoje teskoce ,sto se tice sluzbenika to im nije
potrebno jer ne izlaze na terenu xejlan napomenuo da se Opstina razvija ne zna koliko ima prihod i koliko interes
Opstina ima od tih konstrukcija.
Milica Jovanovic rekao: podrzicu ovu tacku direktora,dok u vezi sa onim sto Xejlan spomenulo sluzbenici
obrazlozili da nisu imali automobil da izadjeju na teren da bi obavestili Xejlana da je problem sto da dolaze u 09:00
i odlaze u 12:00 i nemaju vreme kad da izadjeju.
Selatin Nuhiu rekao: znamo da je direktor dva puta predlozio ovu tacku za predanje ovih automobile,znamo da ti
automobili samo prave prostor na parkingu,mislim da bi ti automobili tebalo da se prodaje ,ali da bi bili
transparentni da bi formirali komisiju Skupstin Opstine .svi znamo da u nasoj Opstini nedostaje vozila ,a
skupstinska kancelarija mora imati vozilo koje ce nam poslati skupstinskih materijal , a za ostale slusbene poslove ja
sam za to da ova tacka ode u skupstini.
Xejlane Behluli rekao: nas cilj je interes gradjana pre svi nas i gradjani nisu krivi za nase zokonodavno-izvrsne
probleme ,onih koji su trazili da registruju kucu nisu moje pristalice vec gradjani sela pasjaka.
Mirjana Simijonovic rekao: slazem se sa predlogom direktora da ode u skupstini i tamo formiramo komisiju ,ali
bojim se da cak i ako komisija bude formirana necemo biti pitani ,uvek kada je to bio interes gradjana ,glasali smo i
za prenos sredstava ,kao za pomoc gradjanima u kupovini zivotinja itd .ali nismo znali sta se dalje dogodilo.
Milica Jovanovic rekao: slazem se sa predlogom kolege cak i ako formirate odbor da ne bude clan skupstine ,jer nas
svi odbori koji su formirani za imenovanje puteva,kaoi za financijski nadzor nad bilo kojom realizacijom projekta
,nikada nisu pozvali i nisu nam ponudjene informacije .
Kako nije bio druge diskusije prisutni clanovi su jedno glasno odobrili ovu tacku za odlazak u Skupstinu.
Sesta tacka:Drugaciji.
Predsedavajuceg otvorio diskusiji po ovim tacku.
Mirjana Simijonovic rekao: Imam primedbu jer vec 4 godine nismo imali zagrevanje i u KPF ni u Skupstinu .

Kako nije imao razgovora predsedavajuci se zahvalio prisutnima na ucescu .
Sastanak je zavrsen u 11:00.

Zapisnik
Val-r;J,/Mustafap~;::s~
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